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Konferencijos registracijos pradžia - 18:00 val. 

 

Konferencijos pirmininkas: Vėjas Strelčiunas 

Konferencijos sekretoriai: Sigvidas Pijus Krinickas, Emilis Keras 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

DARBOTVARKĖ 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai; 

4. Sekretorių rinkimai; 

5. Darbotvarkės tvirtinimas; 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

7. Kvorumo tikrinimas; 

8. VGTU SA FMF veiklos ataskaitos pristatymas; 

9. Klausimų sesija; 

10. VGTU SA FMF finansinės ataskaitos pristatymas; 

11. Klausimų sesija; 

12. VGTU SA FMF veiklos ataskaitos tvirtinimas; 

13. VGTU SA FMF finansinės ataskaitos tvirtinimas; 

14. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 29 seniūnai iš 56. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA FMF pirmininkas Joris Saulius atidaro konferenciją. 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai 

Konferencijos pirmininke/u pasiūlyta/as Vėjas Strelčiūnas.  

Patvirtinta bendru sutarimu. 

4. Konferencijos sekretorių rinkimai 

Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Sigvidas Pijus Krinickas ir Emilis Keras. 

Patvirtinta bendru sutarimu. 

5. Darbotvarkės tvirtinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Smilė Kiaunytė, Ramūnė Miliauskaitė, Gytis 

Andreikėnas, Mikas Ališauskas, Aidas Prunskus. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Smilė Kiaunytė, Ramūnė 

Miliauskaitė, Gytis Andreikėnas, Mikas Ališauskas, Aidas Prunskus. 

Kvorumo tikrinimas 

7. Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 29 seniūnai iš 56. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 
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8. VGTU SA FMF veiklos ataskaitos pristatymas 

VGTU SA F pirmininkas Joris Saulius pristato VGTU SA FMF veiklos ataskaitą už 

2022 m. spalio 20 d. – 2023 m. balandžio 17 d.  laikotarpį. 

 

9. Klausimų sesija 

VGTU SA F pirmininkas Joris Saulius atsako į kylančius klausimus apie VGTU SA 

FMF veiklos ataskaitą už 2022 m. spalio 20 d. – 2023 m. balandžio 17 d. laikotarpį. 

 

Klausimas (Tomas Kulikauskas MKDf 20/2): Ar buvo kalbėta su administracija apie 

privalomu paskaitų lankymą, kas buvo sutarta? 

Atsakymas: Šiuo metu administracija nekalba dėl teorinių paskaitų lankomuma, vyksta 

kalbos dėl pratybų ir labarotorinių paskaitų labnkomymio procento 

 

Klausimas (Beatriče Bikulčiūtė PRIfs19/5): Kokios buvo aptartos naujovės dėl SPK? 

 

Atsakymas: Buvo kalbėta kaip suaktyvinti SPK: turėti susitikimus su visais SPK 

pirmininkais ir SPK studentais. Tokiu būdų būtų galima suaktyvinti SPK. Taipogi, 

padaryti tokį susirinkimą universiteto masto. 

 

Klausimo papildymas: Buvo kalbama tik apie komunikacija, ar buvo pateikta kažkokių 

siūlymų dėl Studijų. 

 

Atsakymas: Pakeitimai vyko, tačiau tiksliai negaliu pasakyti, tačiau iš atstovybės pusės 

vyks tinklelio peržiūra. 

 

Klausimo papildymas: Praeita komanda dirbo ties 2-tro kurso praktikos. Ar yra 

tęsiamas šis projektas. 
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Atsakymas: Šis projektas jau praeitais metais pasibaigė, jo neketiname pratęsti. 

Klausimo papildymas: Ar galima nusiūsti 4-to kurso studentams reikalinga 

informacija susijusią su praktika? 

 

Atsakymas: Bus atsižvelgta į tai. 

 

Klausimas (Beatričė Bikulčiūtė PRIf 19/5): Kas yra žmogiškųjų išteklių analitika? 

 

Atsakymas: Duomenų rinkimas iki nustatyto laikotarpio ir jų analizavimas laikotarpio 

pabaigoje, norint išsiaiškinti ar programa veikia, ar reikia ką nors keisti, tobulinti, 

pritaikant įvairiausias programas. (Narių išlaikymas, narių pritraukimas) 

 

Klausimas(Tomas Kulikauskas MKDf 20/2  ): Skaidrėje minėta mokyklų projektas, 

Ar galite papasakoti apie šį projektą, kokią jo esmė? 

 

Atsakymas: Mokyklų projektas skirtas reklamuoti universitetą, kur dalis atstovybininkų 

keliauja po Lietuvos mokyklas ir reklamuoja universitetą. 

 

Klausimas(Emilė Pečiukaitytė BIf 19/1): Ar mokyklų projektas yra vertingas dalykas? 

 

Atsakymas: Bent iš praeitų metų tai pasiteisino, o dėl ankščiau negaliu atsakyti nes 

nebuvau atstovybėje. 

  

Klausimo papildymas: Ar buvo atlikta analize, tai yra pasiteisinęs dalykas, ar buvo 

susidomėjusiu mokinių? 

 

Atsakymas: To pamatuoti neįmanoma, bet iš pokalbių matėsi jog susidomėjo. 
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Klausimo papildymas: Dirbant su SPK, Turiu idėja klausimas./pasiūlyma, ar kas nors 

planuoja sutvarkyti programų aprašus Vilnius Tech. Filmukai seni, jie yra ne up to date. 

Ar yra aprašymo naujinimo planas įrašytas į SPK projektą? 

 

Atsakymas: Joris: Tokio dalyko plane nėra, tačiau tai yra gera idėja ir bus įtraukta. 

Neda: Studentų atstovybėje sunku tai padaryti kadangi mes neturime prieigos.  

Smiltė: Toks dalykas yra įtrauktas į planus ir netgi administracija teikia pagalba ir rodo 

iniaciatyva 

 

Klausimo papildymas: Kaip yra parenkamas SPK studentas? 

Jeigu studentas nebestudijuoja, jis yra keičiamas greitaja tvarka, o paprastai, studentas 

turi atitikti kriterijus, tačiau iš vienų programų yra daugiau pasirinkimų iš kitų mažiau. 

 

10. VGTU SA FMF finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA FMF pirmininkas Joris Saulius pristato VGTU SA FMF finansinę ataskaitą 

už 2022 m. spalio 20 d. – 2023 m. balandžio 17 d. laikotarpį. 

11. Klausimų sesija 

VGTU SA FMF pirmininkas Joris Saulius atsako į kylančius klausimus apie VGTU SA 

FMF finansinę ataskaitą už 2022 m. spalio 20 d. – 2023 m. balandžio 17 d.  laikotarpį. 

Klausimas(Beatričę Bikulčiūtė PRIfs19/5 ): Kaip jus uždirbot iš pavasarinių mokymų?  

 

Atsakymas: Buvo sujungti mokymai su kitu fakultetu ir pasisekė dėl sodybos 

sumokėjimo ir didžioji dalis kitų išlaidų išėjo pigiau nei ankščiau. 

 

Klausimo papildymas: Iš kur gavote pinigų? 

 

Atsakymas: Iš dalyvių mokesčio. 
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Klausimas(Emilė Pečiukaitytė BIf 19/1): Kiek planuojate dar išleisti ant N2U? 

 

Atsakymas: Planuojama sumą pristačiau finansinėje ataskaitoje, o kalbant ar mes 

išeisim į pliusą ar minusą tai, greičiausiai, jog išeisim ant nulio arba ant labai mažo 

pliuso. 

 

Klasimo papildymas:  Jus darėte šiais metais RSV mokymus, ar buvo dalyvio 

mokestis?  

 

Atsakymas: Darėm, tačiau dalyvio mokesčio nebuvo. 

 

12. VGTU SA FMF veiklos ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA FMF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 29 

Už – 29 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

13. VGTU SA FMF finansinės ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA FMF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 29 

Už – 29 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 
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14. Konferencijos uždarymas 
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